



## Protokoll ordinarie styrelsemöte

**Möte:** Protokoll 2023:10  
**Tid:** 2023-11-06 18.00-20.00  
**Plats:** Teams

### Deltagare:

<u>Namn</u>	<u>Signatur</u>	<u>Roll</u>	<u>Närvarande</u>	<u>Frånvarande</u>
Tobias Hansson	TH	Kårchef	x	
Anders Larsson	AL	Vice kårchef	x	
Mats Palm	MP	Sekreterare	x	
Mikael Larson	ML	Kassör	x	
Staffan Björk	SB	Ledamot	x	
Christian Ternblad	CT	Ledamot		x
Allan Gustavsson	AG	Ledamot		x
Jonas Hallström	JH	Ledamot		x
Eddie Ohlsson	EO	Ledamot	x	
Johan Andersson	JA	Suppleant		x
Maria Juul	MJ	Suppleant	x	

### 1. Mötets öppnande

*Tobias Hansson öppnade mötet*

### 2. Frågan om mötet är stadgeenligt kallat

*Mötet är stadgeenligt kallat.*

### 3. Utsedda att justera protokollet

*Christian Ternblad och Staffan Björk utses till att justera protokollet.*

### 4. Godkännande av föreslagen dagordning

*Dagordningen godkändes.*

### 5. Ekonomi och budgetuppföljning

#### 5.1. Genomgång av resultat och uppföljning av budget samt estimat

Ingen redovisning eftersom Johan inte var närvarande

#### 5.2. Uppdatering av ekonomimallar och formulär så de stämmer överens med nya hanteringen och rutiner. Upprätta/se över logg över avtalsparter och konton.

Översyn av kontoplanen önskas.

TH och JA tar fram ett utkast på lathund som övriga styrelseledamöter granskar och kommenterar  
arbetet fortgår

#### 5.3. Beslut att ersätta startavgifter max 500: - för de medlemmar som fullföljde GGN Jubileumsrace

### 6. Gemensamma styrelseärenden

#### 6.1. Översyn av organisationsstruktur

Förslag till av kårstrukturen gicks igenom, ändringarna utgörs av t ex namnbyte och uppdateringar för att bättre spegla nuvarande uppdrag.

Beslut



## 6.2. Iordningställa SharePoint – uppföljning:

**MP** och **TH** kontaktar CE ang. historiska dokument - Pågår

**MP** tar kanslitjänst. Pågår

**TH** tar ekonomi. Pågår

**CT** tar verkstadsgruppen. Pågår

**TH** tar Styrelsen och stadgar. Pågår

**ML** tar Kommunikation. Pågår

**ML** tar Enduro. Delvis klart.

Mål: Samtliga delar skall vara klart tills den 30/10–23, förlängt till 31/12-23

## 6.3. Arbetsmöte och uppgiftsfördelning

### 6.4. Kårstämma 2024

Valberedningen har fått de mail från de som ej ställer upp för omval.

Valberedningen har ej frågat/begärt stöd för att informera om detta.

## 7. Kansli/Post

*Frågan ställd uppåt Försvarsmakten att kvittera ut fler nycklar än de vi har tillgång till idag.*

*Status? Inget svar – inväntar svar ang. övningsfältet innan frågan lyfts på nytt.*

## 8. Medlemssystemen

**8.1.** MyClub för fakturor.

**8.2.** Genomgång av fakturatexter för 2024

**8.3.** Beslut om vilka betalsystem som skall finnas.

Zimpler och bankgiro ska användas

Svar på bokföringsfrågan.

**8.4.** Integration mellan MyClub och IdrottOnline

Fungerar nu som den skall.

## 9. Myndighetskontakter

**9.1.** Möte med Friv gällande gröna sidans verksamhet.

*Status: Fortfarande inget möte inplanerat. Påtryckningar från Styrelsen mot Friv görs angående ett möte.*

**9.2.** *Samtal med Friv har skett där vi fått till oss information angående framtiden för spåret och våra lokaler i Malmö. Friv är bara budbärare i frågan och kommer ta med sig våra frågor till infra-handläggarna och även försöka få till ett möte där det finns möjlighet att föra dialogen direkt med handläggarna för att skapa bra möjligheter för framtiden. Spåret är stängt och kommer vara det tills vidare.*

**9.3.** Länsstyrelsen Skåne

*Avtal mellan kåren och Länsstyrelsen har inkommit.*

*Kommentar till avtalen: FMCK Malmö godkänner inte de skrivelser som är inskickade till oss för granskning. Vidare förhandlingar angående avtalen fortsätter, frågor om CMR-verksamhet bör lyftas på riksnivå.*

*Avtal angående Länsstyrelsens lån av FMCK Malmö mc förhandlas vidare.*

*Svar från Rikskårchef att vi inte har något arbetsgivaransvar för föreningsverksamhet har inkommit via mail. Fortsatta diskussioner ska föras med Rikskårchefen. TH*

Beslut togs om att underteckna avtal på 1 år med länsstyrelsen ang. CMR-verksamhet

Maria Juul har fått styrelsen mandat att underteckna kvittensen för drivmedelskort från



Länsstyrelsen

Länsstyrelsen vill skriva avtal för att låna kårens motorcykel

Beslut togs att underteckna avtal på 1 år med Länsstyrelsen angående lån av kårens motorcykel

*Vidare har flertalet frågor ang. CMR-verksamheten ställts till riks respektive LS dessa hantera under CMR-punkten.*

**10.** Kårchefsmöte den 8 november

**11.** Årsrapporter till riks inkl inventering

**12. Gemensam utrustning och materiel**

**12.1.**Återlämning av 12-20 tält

Återlämning av tidigare utskänkta tält till FM kan komma att ske under hösten då kåren ej har använt denna utrustning på lång tid samt delar av utrustningen är helt oanvänd samt att FM har ett ökat behov av denna utrustning igen. Kontakt med SSK Friv är tagen för hur återlämningen skall ske, finns inga gåvobrev på utrustningen

**12.2.**Återlämning av ungdomsutrustningar

Kontakt är tagen med SSK för att reda ut och avsluta gamla ärenden gällande ungdomsutrustningar från tidigare militär ungdomsverksamhet, ingen återkoppling har skett. Ärendet kvarstår. TH

**12.3.**Förslag att investera i en motordriven slaghacka att dra bakom ATV.

EO tar fram ett kostnadsförslag. Offerts har mottagits från firma, avvaktar till nästkommande träningsäsong för vidare behandling och eventuellt köp.

**13. Gemensam kommunikation inkl. hemsidan**

**13.1.**Säkerheten på vår sajt

Beslut: One:s intrångsskydd ska aktiveras, pågår. ML

**13.2.**Hemsidan

*CMR-sidan behöver justeras för att få in intressenterna på rätt väg.*

*Därefter byggs upp så den ger matnyttig information om konceptet först riktat till individerna, därefter till myndigheter eller kommuner etc.*

*MJ tittar på detta så fort hon kan.*

*påbörjat*

**13.3.** Skicka in till journalen om vårt deltagande på ggn? EO

**14. Medlemsfrågor**

**14.1.**Medlemspremieringar

Styrelsen måste börja titta på ev medalj hos Riks

**15. Ordonnans**

**15.1.** Hv ordonnansverksamhet samt Mc 258

4 st Ordonnanser genomförde GGN Jubileum, beslut om stöd till dessa togs via mail

**15.2.**CMR

**15.3.**Rekrytering

15.3.1. **CMR**

Inget att rapportera



15.3.2. **HV**

*Inget att rapportera*

**15.4. Drift och underhåll Robothallen**

*Arbetsmiljörund kommer att ske den 13 nov*

**15.5. HÖF inkl. Körspåret**

*se Myndighetskontakter*

**16. Enduro & Revinge**

**16.1. Träningsaktiviteter**

*Äskande om träningstider för 2024 kommer att skickas in inom kort*

**16.2. Ungdomsverksamhet**

*Möjlig utökad samverkan med FMCK Hässleholm diskuterad (ML).*

**16.3. Tävlingar**

16.3.1. Beslut togs att stödja Eddie Ohlssons utlägg för att sköta Malmö kårens depå på GGN

16.3.2. [SCCS – Swedish Cross Country Series](#)

*Frågan från SCCS angående tävling på Revinge under 2024*

*Behandlas av EoR som rapporterar löpande. Inget nytt just nu, inväntar fortfarande besked från Fortifikationsverket samt Lunds kommun angående tillståndsbiten, vi har dock fått preliminära goda besked från kommunens sida men inget på papper ännu.*

**16.4. Tävlingsorganisation**

-

**16.5. Materiel och utrustning**

16.5.1. Sjukvårdutrustning

*John Johannesson har tagit fram en sjukvårdsväska/-ryggsäck som ersätter tidigare stulen utrustning. Väskan är nu tagen i bruk och hanteras enligt [denna rutin](#).*

**16.6. Drift och underhåll Revinge**

*På grund av P7:s utökade övningsverksamhet dag och kvällstid har vi reducerat uppmärkning av spår. Allt reflekterande material är avlägsnat och pilar med eller utan reflex ska avlägsnas efter varje genomförd träning.*

**16.7. Specifik kommunikation Enduro & Revinge**

*EO samt John J deltog på Enduroforum i Vrigstad, bra dialog med grannklubbar och Svemo i södra distriktet. Tävlingsplanering samt träningsläger diskuterades bland annat.*

**16.8. Träningsläger**

16.8.1. Träningsläger för Svemo Södra distriktet ungdomar planeras preliminärt till våren 2024, spikas efter vi fått tilldelade träningstider för 2024.

**17. Touringverksamhet**

*Arbete för att fortsätta att utveckla samt planera verksamheter nästa år kommer att starta under hösten. CT har skrivit ihop mtrl som ska skickas till Journalen*

**18. Övriga frågor**

**18.1. TH och MP tittar på EGO avtal och Krigskårchef – Ego avtal kommer på nytt införas**  
*inväntar mer information från riks*



**19. Nästa möte**

Datum: 27/11-23      Tid: 18–20

Plats:      Teams

**Mötet avslutas**

Tobias Hansson avslutade mötet.

**Protokollet skrivet av:** Mats Palm

**Protokollet justerat av:**

Maria Juul

Staffan Björk